
KAKO SE V KK SZDL PRIPRAVLJAJO NA
PROGRAMSKE VOLILNE SEJE

V več krajevnih
skupnostih le

programske seje
Po rokovniku naj bi bila volilno programska seja občinske organiza-

cije s~ocialistične zveze 9. decembra letos. V krajevnih skupnostih bi
morale biti vse naloge opravljene do 12. novembra. Zanimalo nas je,
kako daleč so s pripravami v krajevnih konferencah SZDL, zato smo
za odgovore povprašali nekaj predsednikov v različnih krajevnih
skupnostih. Pri tcm smo ugotuvili, da bodo v več KK SZDL imeli le
programske seje, ker $o letos ali celo že lani jeseni zaradi nedelavnosti
razrešili dotedanje vodstvo in izvolili nove organe, ki bodo zdaj
nadaljevali z delum.

Tomo Žontar, predsednik
KK SZDL Besnica: »V naši KS
smo na pobudo osnovne orga-
nizacije ZK že 10. aprila letos
opravili programsko volilno
konfercnco. ker organi v takšni
sestavi kot so bili. niso delovali.

Novo vodstvo sc je do sedaj
pokazalo zelo aktivno. Čimveč
krajanov poskušamo vključiti
v dclo krajcvnc samouprave. na
noge sc nam je posrečilo posta-
viti tudi mladinsko organizaci-
jo.«

Josip Kolarič, predsednik
KK SZDL Sotočje: »Program-
sko volilno sejo smo imeli de-
cembra Iani. Na tej seji smo
obravnavali poročilo o delu KK
SZDL v preteklem mandatnem
obdobju. sprejeli pravilnik kra-
jevne konference. program de-
la za leto 1987, razrešili organe
in izvolili novo vodstvo. Dclati

smo pričeli takoj po izvolitvi.
vendar že opažamo. da nekate-
ri člani svoje naloge ne oprav-
ljajo dovolj resno; po drugi stra-
ni pa so med nami tudi taki. ki
jim ni žal vloženega časa in tru-
da za napredek naše krajevne
skupnosti.«

Breda /adnikar. prcdsed-
nica KK SZDL Polje: »Volilno
konferenco smo imeli že lani v
jeseni, tako da bomo zdaj no-
vembra imeli le programsko
sejo. Pogledali bomo, kaj je v
tem času naredilo novo vodstvo
in sestavili program za naprej.
Ker prej nisem bila v predsed-
stvu KK SZDL in zato nisem
imela nikakršnih izkušenj, ni
bilo tako preprosto spoprijeti
se z vscmi nalogami, ki so pred
socialistično zvezo. Mladinske

organizacije nam pri nas še ni
uspelo oblikovati. zato pa
imamo radio klub in tabornike,
njuno članstvo pa sestavlja
v glavnem mladina.«

Anton Čeme, predsednik
KK SZDL Dušan Kveder-To-
maž: »Glede na svoj program bi
morali imeti programsko volil-
no konferenco že junija mese-
ca, zaradi počitnic. predvsem
pa zato. da se uskladimo s ča-
sovnim planom občinske kon-
ference SZDL, smo se odločili,
da v krajevni skupnosti opravi-

mo to v oktobru mesecu. Takoj
po referendumu za samoprispe-
vek in po volitvah v skupščino
in svet krajevne skupnosti. smo
se lotili evidentiranja v organe
KK SZDL. Te aktivnosti pote-
kajo intenzivno od marca dalje.

V tem trenutku imamo eviden-
tirane vse potrebne delegate.
zdaj potekajo še zadnja usklaje-
vanja v okviru družbenopolitič-
nih organizacij. Imeli smo ne-
kaj problemov pri evidentira-
nju, predvsem v delovnih orga-
nizacijah. vendar smo po inter-
vencijah le dobili delegate.

Krajani so pripravljeni delati
v krajevni skupnosti. težko pa
jih je pridobiti za sodelovanje
na občini, mestu. republiki. Na
možnost kadrovanja precej
vplivata tudi neurejenost in ne-
opremljenost naše krajevne
skupnosti. predvsem to. da ni-
mamo pošte in banke.«

Prispevek je pripravila: D. J.


